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 Legnica, dnia 27.11.2023 
 
Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

w Radzie Miasta Legnicy 

Andrzej Lorenc 

Radny, Rady Miejskiej Legnicy  

 
Pan Tadeusz Krzakowski  

PREZYDENT MIASTA LEGNICY 
 
 

INTERPELACJA 156/11/2023 
 
  

TEMAT INTERPELACJI : Dotyczy postawienia 2 ławek przed wejściem do Parku Miejskiego   

od strony HERBAPOL`u .  

 

W nawiązaniu do zgłoszonych uwag przez mieszkańców Legnicy jak również własnych 

spostrzeżeń i obserwacji wejścia do Parku Miejskiego od strony firmy HERBAPOL (przed mostem 

na rzece Kaczawie),  

 

Zwracam się o: 

Przywrócenie 2 ławek parkowych, które do niedawna jeszcze tam się znajdowały i z nieznanych 

powodów zostały usunięte.  

 

Uzasadnienie istotnego znaczenia dla miasta i jego mieszkańców:  

Park Miejski stanowi dla mieszkańców „płuca Legnicy” ,  świetne miejsce do spotkań jak i do 

aktywnego spędzania czasu i uprawiania sportu. Miejsce o którym mowa znajduje się dodatkowo 

w dość długim ciągu pieszo rowerowym przy ul. Białej (Załącznik 1) gdzie brakuje miejsca żeby 

chociaż usiąść i odpocząć.  

 

 

Z poważaniem 
 

      Andrzej Lorenc 
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Załącznik 1.  
 

 
 

 

 


